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Tisztelt Polgármester Asszony! 
 
 
 
A kecskeméti közforgalmú utak, járdák és kerékpárutak egyre jobban elhasználódtak, 
sok helyen balesetveszélyessé is váltak. Egyre többen jelzik nekem is, hogy a 
gépjárművük nagymértékben károsodik ezeken a rossz útszakaszokon. Így többek 
között a belvárosi, valamint az idősebb városrészeinkben jellemző ez a probléma.A 
járdák egyenetlensége miatt számos számos sérülés is történt, hiszen ezek a felületek is 
már több tíz éve nem kerültek felújításra. Az utólagos javítások mind a közúton, mind a 
járdán nem jelentenek megnyugtató megoldást, sőt bizonyos esetekben még 
egyenetlenebbé válik a felület.  
 
Javaslom, hogy első lépésben a város az elkövetkező 3 évre, egy külön út-, járda-, 
kerékpárút karbantartási, felújítási programot fogadjon el, legalább évente 2 milliárd 
forint összegben. Ezt az összeget ne „foltozásra”, hanem csak teljes felületi bevonásra 
fordítsuk. Az összeg különüljön el az amúgy is tervbe vett különböző útépítési 
pályázatainktól.   
 
Arra kérem tisztelt Polgármester Asszonyt és a Közgyűlést, hogy támogassa 
javaslatomat! 
 
 
Kecskemét, 2017. október 18. 
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